中词库 / www.zciku.com
[bookmark: _Toc1]欢庆春节英语贺卡祝福贺词
来源：网络  作者：梦里花落  更新时间：2025-03-06
凛冽的北风，吹落洁白的雪花；过年的鞭炮，在浩渺的夜空噼啪；零落的记忆，忆起远方的家；新年的祈愿，你是我的牵挂。喜庆过春节，新春不眠夜，鼠年万事如意，愿你幸福洋溢！以下是为您整理的《欢庆春节英语贺卡祝福贺词》，希望大家能够喜欢。>欢庆春节英语...
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>欢庆春节英语贺卡祝福贺词篇一
On the occasion of the Spring Festival, I wish you and your family happiness, good health, joy galloping thousands of miles, to a higher level!
值此新春佳节之际，祝您及家人幸福吉祥身体健康，乐驰千里马，更上一层楼！
The moon is round, round, round, round, round, round, round, round, round, round, round, round, round, round, round, round and round. I wish my whole family happiness and harmony.
月圆家圆人圆事圆圆圆团团，国和家和人和事和和和美美。祝全家幸福和气满堂合家欢乐！
In the new year, I wish you every success in your career. Realize one\'s ambition! Prosperous financial resources! Good life is safe!
新的一年，祝福你事业蒸蒸日上，前途无量！大展宏图！财源亨通！好人一生平安！
On this beautiful Spring Festival, I wish you all the best. I wish my friends a good mood every day in the New Year!
在这美丽的春节之际，谨致我的思念与祝福。祝福朋友在新的一年里，天天都有份好心情！
Thoughts of you like curling smoke endless, blessings to you like babbling water with a lifetime, I wish you a happy New Year!
对你的思念像袅袅的轻烟不绝如缕，对你的祝福如潺潺的流水伴随一生一世，祝您新年大吉！
The new year is here, wishing you every success and every joy in your life.
新年到了，衷心祝福你年年圆满如意，月月事事顺心，日日喜悦无忧！
Goodbye a year of hard work, ushered in another brand-new year, I wish you in the new year, a grand show, a wide range of financial resources!
送走了一年的辛劳，迎来了又一个崭新的年月，祝您在新的一年里，大展宏图，财源广进！
Celebrate the Spring Festival, celebrate the festival, congratulations on making a fortune! Happy new year, everything goes well.
贺新春，庆佳节，恭喜发财！过年好，万事顺，事事如意！
In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts. May the kind of New Year outshine all the rest.
在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念。愿你今年的新年比往年更璀璨。
In the new year, I wish you all success and harmony. In order to work hard for their own dreams, we must make every effort and harvest.
在新的一年里，祝大家万事顺利，家庭和睦。为了自己的梦想努力，一分耕耘，一分收获。
May the bright and festive glow of New Year candle warm the days all the year through. Hoping you will have a wonderful time enjoying New Year that is happy in every way.
愿明亮喜庆的新年烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度新年！
Much joy to you in the up coming year. May the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at New Year and stay with you all the year through.
愿即将来临的新年带给你更多快乐。让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在新年来到你身边，伴你左右。
Please accept my sincere wishes for the New Year. I hope you will continue to enjoy good health.
请接受我诚挚的新年祝福，顺祝身体健康。
May the New Year be a time of laughter and real enjoyment for you. Best wishes.
愿新年不仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝福你！
At New Year and always, may peace and love fill your heart, beauty fill your world, and contentment and joy fill your days.
新年和永远，愿平安和爱填满你的心，美丽填满你的世界，满足和欢乐填满你的每一天。
Season\'s greetings and sincere wishes for a bright and happy New Year!
献上节日的问候与祝福，愿你拥有一个充满生机和欢乐的新年。
The sun is shining and the spring breeze is blowing. The laughter of the Chinese children flew. On New Year\'s Eve, we celebrate the new year\'s Eve. We celebrate the festival with golden cups.
阳光明媚春风吹。华夏儿女笑声飞。除夕守夜迎新岁，共庆佳节举金杯，万家灯火闪光辉。
Voice blessing, silk friendship, string of thoughts, as a gift, stay in your heart. I wish you a happy new year.
声声祝福，丝丝情谊，串串思念，化作一份礼物，留在您的心田。祝您：新年快乐如意吉祥！
The flowers bloom and fade, and the clouds fade away. May time change bring you a beautiful mood and a happy New Year!
花开花谢，此消彼长，云卷云舒，又是一年。愿时间更替带给你美丽心情，新年快乐！
With very best wishes for your happiness in the New Year.
致以最良好的祝福，愿你新年快乐幸福。
>欢庆春节英语贺卡祝福贺词篇二
新年带给你和你所爱的人许多美好的事物和无尽的祝福！
Rich blessings for health and longevity is my special wish for you in the coming year.
祝你在新的一年里身体健康，多福多寿。
Good luck, good health, hood cheer. I wish you a happy New Year.
祝好运、健康、佳肴伴你度过一个快乐新年。
With best wishes for a happy New Year!
祝新年快乐，并致以良好的祝福。
I hope you have a most happy and prosperous New Year.
谨祝新年快乐幸福，大吉大利。
With the compliments of the season.
祝贺佳节。
May the season\'s joy fill you all the year round.
愿节日的愉快伴你一生。
Season\'s greetings and best wishes for the New Year.
祝福您，新年快乐。
Please accept my season\'s greetings.
请接受我节日的祝贺。
To wish you joy at this holy season. Wishing every happiness will always be with you.
恭祝新年吉祥，幸福和欢乐与你同在。
Good health, good luck and much happiness throughout the year.
恭祝健康、幸运，新年快乐。
May the joy and happiness around you today and always.
愿快乐幸福永伴你左右。
Please accept my sincere wishes for the New Year. I hope you will continue to enjoy good health.
请接受我诚挚的新年祝福，顺祝身体健康。
Allow me to congratulate you on the arrival of the New Year and to extend to you all my best wishes for your perfect health and lasting prosperity.
恭贺新禧，祝身体健康、事业发达。
Best wishes for the holidays and happiness throughout the New Year.
恭贺新禧，万事如意。
With very best wishes for your happiness in the New Year.
致以最良好的祝福，原你新年快乐幸福。
Please accept our wishes for you and yours for a happy New Year.
请接受我们对你及你全家的美好祝福，祝你们新年快乐。
May the coming New Year bring you joy, love and peace.
愿新年为你带来快乐，友爱和宁静。
Wishing you happiness during the holidays and throughout the New Year.
恭贺新禧！
Good luck in the year ahead!
祝吉星高照！
May you come into a good fortune!
恭喜发财！
Live long and proper!
多福多寿！
May many fortunes find their way to you!
祝财运亨通！
I want to wish you longevity and health!
愿你健康长寿！
Take good care of yourself in the year ahead.
>欢庆春节英语贺卡祝福贺词篇三
A cheery New Year hold lots of happiness for you!
给你特别的祝福，愿新年带给你无边的幸福、如意。
May you have the best New Year ever.
愿你度过最美好的新年!
Much joy to you in the up coming year. May the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at New Year and stay with you all the year through.
让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在新年来到你身边，伴你左右。
A New Year greeting to cheer you from your daughters.
愿女儿的新年祝福带给你快乐。
At New Year and always, may peace and love fill your heart, beauty fill your world, and contentment and joy fill your days.
新年的祝福，平日的希冀，愿你心境祥和、充满爱意，愿你的世界全是美满，
愿你一切称心如意，快乐无比。
May the joy of New Year be with you throughout the year.
愿新年的快乐一年四季常在。
Peace and love for you at New Year from all your students.
祝老师新年充满平安和爱。
Wishing you a sparkling New Year and bright happy New Year! May the season bring much pleasure to you.
愿你的新年光彩夺目，愿你的新年灿烂辉煌!佳节快乐!
Wishing you all the blessings of a beautiful New Year season.
愿你拥有新年所有美好的祝福。
Wishing you all the happiness of the holiday season.
祝节日幸福如意。
Hope all your New Year dreams come true!
愿你所有的新年想都成真!
Hope you enjoy the happiness of New Year and all the trimmings.
祝你享尽新年佳节的快乐和新年的礼品。
Warm hearted wishes for a happy New Year filled with all your favorite things.
传统佳节之际，献上殷殷祝福，祝新年万事如意!
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